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� El cel sembla que se li aclareix
al Sant Josep. Després d’un mes
de juny angoixant, el club gironí
pot haver trobat una escletxa
per on ficar-se a la LEB Or, l’ob-
jectiu fixat en veu alta des del fi-
nal del curs passat. El Vic, salvat
sense patiments –va ser dotzè,
amb 15-19–, no li surten els nú-
meros amb vista al pròxim exer-
cici i, abans de picar-se els dits a
mitja temporada, ha optat per
vendre la plaça. Així, fa menys
d’una setmana, l’entitat oso-
nenca va oferir al Sant Josep, do-
nada la bona sintonia que hi ha
en l’actualitat entre els dos
clubs. La directiva gironina ho
ha vist de bon ull, però no s’hi
vol abocar de caps fins que no
tingui lligat l’aspecte econòmic.
L’operació ha d’estar tota tanca-
da abans del dijous 9 de juliol,
data límit per formalitzar les
inscripcions en la FEB.

Canvi de ritme. D’entrada, feia
l’efecte que el Sant Josep havia
descartat la via de comprar una
plaça per fer el salt a LEB Or. I és
que el fet que s’hagués de fer
càrrec dels deutes del club vene-
dor –en alguns casos, de més de
mig milió d’euros– en frenava
l’adquisició. És el que va passar
amb Los Barrios, el club amb el
qual més intensament es va
contactar en les setmanes pre-
cedents. Finalment, va descar-
tar-se l’opció gaditana.

«Estem parlant amb Girona, i
les converses van pel bon camí,
ja que la predisposició de les
parts és bona.» Són paraules del

president del Vic, Joan Espaule-
lla, que va admetre que no es ve-
ien amb cor d’engegar el curs
amb la incògnita de si, a mitja

temporada, podrien pagar la
plantilla. El club, que tenia un
pressupost de 850.000 euros per
al primer equip en el debut en la

categoria, prefereix tocar de
peus a terra: «No sabem on ju-
garem. Dependrà del pressu-
post que reunim. Ja veurem si

serà Plata o EBA...» En aquest
cas, la situació és diferent, ja
que, a banda de la petita desvia-
ció de l’exercici passat –i que Es-
paulella diu que es corregirà–, el
Vic no té deutes acumulats. Un
escenari ideal.

Els diners. Amb la predisposi-
ció dels uns a vendre i dels al-
tres de treure el cap a la catego-
ria estatal just darrere de l’ACB,
sembla que tot hauria de cris-
tal·litzar en breu. «L’entesa en-
tre els clubs és total, però tot
plegat està supeditat a la viabi-
litat econòmica del projecte»,
va dir Francesc Ferroni, presi-
dent del Sant Josep.

I és que, com en moltes deci-
sions, l’aspecte econòmic hi té
un paper cabdal. A banda de la
formalització de la inscripció
–un aval de 218.000 euros i la
quota d’afiliació de 40.000–, el
Sant Josep calcula que, si es fes
el salt a LEB Or, el pressupost
global del club hauria de vore-
jar els 800.000 euros. Això sense
comptar la quantitat que el
club gironí pagaria al Vic en
concepte de cessió de la plaça,
una quantitat que mai supera-
ria els 100.000 euros. En tot cas,
ara que s’està a punt de complir
un any de la desaparició del CB
Girona, és una bona oportuni-
tat per retornar el bàsquet mas-
culí gironí a un alt nivell, des-
prés d’un any en la LEB Bronze.
Això sí, fa falta un esforç addi-
cional de les administracions
(Ajuntament i Diputació) en
l’aspecte econòmic per poder
fer aquest salt de qualitat.
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S’obre la porta de la LEB Or
�El Vic s’hi posa bé i està
negociant la venda de la
plaça amb el Sant Josep

A banda del tècnic (Xavi Garcia), el Vic tenia
quatre jugadors amb contracte en vigor amb
vista a la temporada que ve. Es tracta d’Albert
Sàbat, Edu Jiménez, Albert Teruel i el colombià
Juan Palacios. Partint de la base que el Sant
Josep ja té ocupada la banqueta (Borja
Comenge) –no té cap jugador en nòmina–, els
dos primers elements són susceptibles de formar

�El club osonenc ja té
decidit no sortir a aquesta
categoria, i no té deutes

�Les converses van pel
bon camí, però fa falta ara
un esforç institucional

El president del Sant Josep, Francesc Ferroni. / E. PICAS

part del nou projecte. Tant el llagosterenc Sàbat
(8,5 punts i 2,8 assistències en 23,5 minuts de
mitjana) com el cassanenc Edu Jiménez (4,8
punts en 20 minuts) van ser pilars en la salvació
del conjunt osonenc. A més, també li serviria
per cobrir el contingent de seleccionables. Des
d’aquest curs, les plantilles de LEB Or n’han de
tenir un mínim de sis.

Quatre jugadors i el tècnic, amb contracte

Joan Espaulella
PRESIDENT DEL CB VIC

«Estem en converses amb
Girona. L’interès és gran per
les dues parts»
«Tenim una petita desviació
d’aquest exercici, però això
ja ho acabarem de cobrir. La
preocupació era per l’any
vinent. Estem en una
categoria que se’ns fa
grossa i Girona, que té més
tradició, pot assumir ràpid
el lloc que li correspon»
«Fa temps que parlem, però
els últims dies la cosa ha
tornat a escalfar-se»

Francesc Ferroni
PRESIDENT DEL SANT JOSEP

«L’entesa entre els clubs és
total, però tot plegat està
supeditat a la viabilitat
econòmica del projecte»

� «És l’inici del camí que ens
ha de tornar a l’ACB.» Aquesta
frase de l’alcaldessa de Girona,
Anna Pagans, es va pronunciar
l’estiu passat quan es va anun-
ciar que el Sant Josep sortiria a
LEB Bronze. Ara, un any des-
prés i malgrat la crisi global, hi
ha sobre la taula la possibilitat
d’avançar cap a aquest objec-
tiu. De fer dues passes més i si-
tuar-se a LEB Or i competir
contra clubs que el curs passat

estaven a l’ACB, com és el cas
del CAI o el Menorca.

A banda del fet que el Vic es-
tà posant les coses fàcils per la
seva predisposició, hi ha un al-
tre aspecte que fa pensar que
és una bona operació. I és que
el pressupost estimat per la
LEB Or és d’uns 800.000 euros,

no gaire superior al d’aquest
curs a Bronze (700.000). Si es té
en compte aquesta dada ob-
jectiva, pot valer la pena fer un
esforç. No ho veu així Narcís
Casassa. El vicepresident de la
Diputació creu que, en els
temps que corren i amb els
clubs gironins que hi ha a l’elit

en molts esports, ja és un es-
forç que les institucions pa-
guin el que paguen. El curs
passat, l’Ajuntament i la Dipu-
tació van donar 100.000 euros
cadascun al Sant Josep i la ces-
sió de Fontajau per part del
consistori. Menys intransigent
és l’opinió del regidor d’Es-
ports, Josep Maria Jofre, que
creu que tot es pot parlar. La
decisió final s’ha de prendre
aviat i tenint en compte que el
tren a vegades passa un cop.
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diners tot i el salt de qualitat que es faria

Hi ha trens que passen un cop Josep Maria Jofre
REGIDOR D’ESPORTS GIRONA

«La intenció és mantenir la
quantitat que hi ha fixada
ara. Si hi hagués LEB Or,
potser s’hauria de
replantejar la quantitat»

Narcís Casassa
DELEGAT D’ESPORTS I
VICEPRESIDENT DE DIPUTACIÓ

«Ja fem un gran esforç
mantenint el que ja
aportàvem la temporada
passada. En un moment
tan difícil com ara, em
semblaria frívol donar més»


